
 
 
 
 
 
 
 
PROTOKOLL ETTER ÅRSMØTE 2024 
 

Møtested: 
 

Storsalen på Langhuset 

Dato: 
Tid: 

7. mai 2024 
19:00 – 20:10 

 
 

Saksnr  

Åpning Leder i idrettsrådet Nina Vøllestad ønsket velkommen til årsmøte 2024. 

 

Sak 1 Godkjenne fremmøtte representanter 
 
Liste over påmeldte og fremmøtte representanter, observatører og gjester ble gjennomgått. 
 
Til årsmøtet var det 29 delegater med stemmerett fra til sammen 17 idrettslag. 
I tillegg var det 11 observatører. 
 
Til årsmøte møtte som gjester: 
- Sissel Katrine Gransæther – Nordre Follo Kommune, Virksomhetsleder kultur, idrett og friluftsliv 
- Øyvind Rossvoll – Nordre Follo Kommune, Idrettsrådgiver 
- Turid Williksen – Viken Idrettskrets 
- Knut Oppegaard – Gruppeleder Nordre Follo Høyre 
- Hege Blix Mortensen – Utvalgsleder Oppvekst, Idrett og Kultur (OIK) (til avslutningen) 
 
Vedtak: 
Fremmøtte representanter ble godkjente.  
 

Sak 2 Velge dirigent 
 
Som dirigent til årsmøtet 2024 var foreslått Knut Oppegaard. 
 
Vedtak: 
Årsmøtet valgte Knut Oppegaard som dirigent 
 

Sak 3 Velge protokollfører 
 
Styret i idrettsrådet hadde foreslått daglig leder i idrettsrådet, Lisbeth B. Coste til å skrive protokoll. 
 
Vedtak: 
Årsmøtet valgte Lisbeth Coste som protokollfører 
 

Sak 4 Velge representanter til å underskrive protokoll. 
 
Representantene Tina Sletbak-Akerø fra Kolbotn IL og Ole Løfsnæs fra Langhus IL Alliansen ble 
foreslått til å underskrive protokoll sammen med protokollfører. 
 
Vedtak: 
Årsmøtet valgte Tina Sletbak-Akerø og Ole Løfsnæs til å underskrive protokoll sammen med 
protokollfører. 



Sak 5 Godkjenne forretningsorden 
 
Som forretningsorden var foreslått følgende: 
Alle forslag i de enkelte saker må leveres skriftlig til dirigenten. 
Protokollfører i samarbeid med dirigent utgjør tellekorps under votering. 
Det foreslås ingen regulering av taletid, eller antall ganger man kan ta ordet i samme sak, men 
dirigenten har adgang til å innføre restriksjoner på tid dersom det viser seg nødvendig. Dirigent gis 
adgang til å sette strek. 
 
Vedtak: 
Årsmøtet godkjente foreslåtte forretningsorden. 
 

Sak 6 Godkjenne innkalling 
 
Innkalling ble sendt ut iht. gjeldende lover til alle medlemslag 7. april 2024.  
 
Vedtak: 
Årsmøtet godkjenner innkallingen til Nordre Follo Idrettsråds årsmøte 2024. 
 

Sak 7 Godkjenne saksliste 
 
Sakslisten følger de oppgaver som er definer til årsmøtet gjennom lovteksten i § 12 

1. Godkjenne de fremmøtte representantene  
2. Velge dirigent 
3. Velge protokollfører 
4. Velge to representanter til å underskrive protokollen  
5. Godkjenne forretningsorden  
6. Godkjenne innkallingen  
7. Godkjenne saklisten  
8. Behandle beretning for idrettsrådet.  
9. Behandle   

a. idrettsrådets regnskap  
b. styrets økonomiske beretning  
c. kontrollutvalgets beretning   

10. Behandle forslag til arbeidsprogram. Drøfte og prioritere planer for anleggsutbygging og 
aktivitetsutvikling.  

11. Fastsette tildelingskriterier for Lokale aktivitetsmidler (LAM) basert på 
Kulturdepartementets kriterier, NIFs krav og anbefalinger, samt lokale forhold  

12. Behandle innkomne saker  
a. Lovendringsforslag fra Idrettsrådsstyret 

13. Vedta idrettsrådets budsjett  
14. Foreta valg:   

a. Styre  
b. Kontrollutvalg  
c. Representanter til idrettskretstinget 
d. Valgkomité 

15. Beslutte om det skal engasjeres revisor til å revidere idrettsrådets regnskap.   
 
Vedtak: 
Årsmøte godkjente fremlagte saksliste for årsmøtet 2024. 
 

Sak 8 Behandle beretning for idrettsrådet 
 
Beretning var fremlagt for årsmøtet som eget vedlegg. Styreleder gjennomgikk beretningen for 
forsamlingen med ekstra fokus på medlemstallutviklingen, og status på prioriterte oppgaver sett 
opp mot arbeidsprogrammet. 



Det var ingen kommentarer eller spørsmål fra årsmøtet på beretningen, bortsett fra ordstyrer som 
bemerket idrettens posisjon i kommunen med mange aktive medlemmer og stort antall idrettslag. 
Han poengterte også viktigheten av en fornyet partnerskapsavtale med kommunen. 
 
Vedtak: 
Årsmøtet godkjente den fremlagte årsberetningen for 2023. 
 

Sak 9 Behandle regnskap og økonomiske beretninger 
 
Saken var delt i tre med egne tilhørende dokumenter 
9 a – Idrettsrådets regnskap var fremlagt som eget vedlegg 
9 b – Styrets økonomiske beretning ble fremlagt som kapitel 5 i årsberetningen for 2022. 
9 c – kontrollutvalgets beretning var fremlagt som eget vedlegg 
 
Det var ingen kommentarer eller spørsmål fra møtet til regnskap eller balanse. Kontrollutvalget 
hadde ingen ytterligere kommentarer til deres beretning og anbefalte årsmøte å godkjenne det 
fremlagte regnskapet. 
 
Vedtak: 
Årsmøtet godkjente fremlagt regnskap for 2023, herunder også styrets økonomiske beretning og 
kontrollutvalgets beretning for samme år. 
 

Sak 10 Behandle forslag til arbeidsprogram og plan for anleggsutvikling 
 
Arbeidsprogram med vedlegg om plan for anleggsutvikling for 2024-2025 var fremlagt i egne 
vedlegg. 
 
Oskar Kleven fra styret presenterte arbeidsprogrammet for møtet. Programmet er en videreføring 
av den som ble vedtatt i 2023 med kun små justeringer for 2024. 
Det var ingen kommentarer eller spørsmål fra møtet. 
 
Rune Nilsen fra styret presenterte rundt plan for anleggsutvikling og poengterte tre hovedsaker fra 
planen: 
- Arbeid mot å få realisert forskuttering av spillemidler i Nordre Follo kommune 
- Saker rundt innfyll i kunstgressbaner – sett mot et EU besluttet omsetningsforbud fra 2031 
- Spørsmål og fokus sett opp mot politikers ulike verbalforslag/verbalvedtak 
 
Det ble kommenterte på saken om innfyll i kunstgressbaner, og den forventingen kommuner må ha 
om økte energikostnader for å opprettholde god spillkvalitet i baner med mer moderne innfyll. 
 
Vedtak: 
Årsmøtet godkjente det fremlagte arbeidsprogrammet med tilhørende plan for anleggsutvikling 
2024-2025. 
 

Sak 11 Tildelingskriterier for LAM 
 
Lokale Aktivitetsmidler er en tilskuddsordning fra Kulturdepartementet rettet mot lokale lag og 
foreninger som driver idrett og fysisk aktivitet for barn og ungdom. Fordelingen gjennomføres etter 
årsmøtevedtak i NFIR.  
 
Midlene skal i hovedsak benyttes til lokale lag og foreningers arbeid for barn (6-12 år) og ungdom 
(13-19 år). Fordelingen baseres på tallgrunnlaget fra samordnet årlig idrettsregistrering. 
 
Styreleder Nina Vøllestad orienterte om at forslaget til fordeling er likt det forslaget som ble 
fremmet og vedtatt på ekstraordinært årsmøte september 2023, og det ble påpekt viktigheten av 
at kommunen også fremover må bidra økonomisk for at ordningen med 5% til idrettsrådet skal 
kunne benyttes. 

 



  
Vedtak: 
 
LAM fordeles slik:   

1. 5% av tildelingsbeløpet, maksimalt tilsvarende kommunens bidrag for 2024, fordeles til 
idrettsrådet til drift og felles tiltak for idretten i Nordre Follo 

2. Inntil 5 % av resterende andel av tildelingsbeløpet fordeles etter søknad til spesielle 
aktivitetsskapende tiltak for personer med funksjonsnedsettelser eller spesielt utsatte 
grupper som i liten grad deltar i organisert idrett   

3. Resterende beløp fordeles i to: 1/3 til aktivitetsregistrerte barn (6–12 år) og 2/3 til 
aktivitetsregistrert ungdom (13–19 år).   

  
Minste tildelingsbeløp er kr 1000,-.  
 

Sak 12 Innkomne saker 
 

12A Lovendringsforslag 
 
Saken ble fremlagt todelt hvor første delen omhandlet lovtekst endringer foretatt av Idrettstinget i 
2023. Disse endringene er pliktige endringer. 
Andre delen omhandlet idrettsrådets forslag til endret styresammensetning. Styreleder Nina 
Vøllestad orienterte om forslaget som medfører reduksjon av styret med én person, og et styre 
bestående av kun medlemmer og ingen varamedlemmer. 
 
Forslagene i sak 12 A ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
 

a) Lovtekst for Nordre Follo Idrettsråd vedtas med de endringer besluttet av Idrettstinget i 
Norges Idrettsforbund 2023 

b) Årsmøtet vedtar ny styresammensetning for styret i Nordre Follo Idrettsråd med korrigert 
tekste i §12 punkt 14 a 

14. Foreta følgende valg: 
a. styre med leder, nestleder og 5 styremedlemmer 

 

Sak 13 Budsjett 2024 
 
Budsjettforslag var fremlagt som eget vedlegg.  
 
Anne-Lise Sørli fra styret innledet i saken og opplyste at det i ettertid er mottatt flere 
prosjektmidler enn hva budsjettallene viser. Prosjektmidler som er ubenyttet ved årsslutt må 
returneres. 
 
Det ble kommentert fra salen ønske om at budsjett i fremtiden fremlegges med en kolonne for 
resultat året før, for å kunne sammenligne. 
Det ble stilt spørsmål om resultatet vil bli bedre enn fremlagt grunnet økte prosjektmidler. Anne-
Lise Sørli svarte at det vil det, da noe av prosjektmidlene også dekker en del av lønn til daglig leder. 
Spørsmål om hvordan idrettsrådet vurderer rom i økonomien for en fortsatt ansatt ressurs ble svart 
av styreleder Nina Vøllestad. Det er behovet for fortsatt å styrke idrettsrådets inntekt og kapital for 
en sikkerhet for ansatt. Pr i dag dekker kommunen ca 1/3 av kostnader til lønn, men prosjektet som 
har utløst disse midlene avsluttes i 2024. 
 
Forslag til budsjett ble enstemmig godkjent. 
 
Vedtak: 
Årsmøtet godkjenner fremlagte budsjett for 2023. 
 



Sak 14 Valg 
 
Styret 
Valgkomiteen fremmet følgende forslag til styre i Nordre Follo Idrettsråd: 

Verv  Navn (idrettslag)  Valgperiode  

Leder  Nina K. Vøllestad (Oppegård IL)   2023-2025 (ikke på valg)  

Nestleder  Oskar Kleven (Follo sykkelklubb)  Gjenvalg – ny rolle 2024-2026  

Medlem  Harald Haugan (Ski Golfklubb)  Ny 2024-2026  

Medlem  Gabrielle Drageseth (Gjersjøen Golfklubb)  Ny 2024-2026  

Medlem  Eivind Åsheim (Langhus IL Håndball)  2023-2025 (ikke på valg)  

Medlem  Anne Grete Kaasa (Ski IL Håndball)  2023-2025 (ikke på valg)  

Medlem  Rune Nilsen (Kolbotn IL)  Gjenvalg – Ny rolle 2024-2026  

 
 
Kontrollutvalg 
Valgkomiteen fremmet følgende forslag til kontrollutvalg for Nordre Follo idrettsråd 

Verv  Navn (idrettslag)  Valgperiode  

Leder  Vidar Fålun (Oppegård IL)  2024-2025  

Medlem  Ragnhild Riis (Kolbotn IL)  2024-2025  

Varamedlem  Gard Olsen (Oppegård IL)  2024-2025  

 
 
Valgkomité 
Styret i Nordre Follo Idrettsråd fremmer følgende forslag til valgkomité: 

Verv  Navn (idrettslag)  Valgperiode  

Leder  Anne-Lise Sørli (Kolbotn IL)  2024-2025  

Medlem  Aina Slinning (Ski IL Turn)  2024-2025  

Medlem  Vegard Sundsaasen (Ski IL Alliansen og Ski IL Fotball)  2024-2025  

Varamedlem    2024-2025  

 
 
Vedtak: 
Oskar Kleven ble valgt som nestleder i styret ved akklamasjon. 
Styremedlemmene Harald Haugan, Gabrielle Drageseth og Rune Nilsen ble valgt ved akklamasjon. 
Vidar Fålund ble valgt som leder av kontrollutvalget ved akklamasjon. 
Ragnhild Riis ble valgt som medlem av kontrollutvalget ved akklamasjon. 
Gard Olsen ble valgt om varamedlem til kontrollutvalget ved akklamasjon. 
Anne-Lise Sørli ble valgt som leder av valgkomiteen ved akklamasjon 
Som medlemmer til valgkomiteen ble Aina Slinning og Vegard Sundsaasen valgt ved akklamasjon. 
Årsmøtet ga styret i idrettsrådet mandat til å finne og utnevne varamedlem til valgkomiteen. 
 

Sak 15 Beslutte om det skal engasjeres revisor 
 
Idrettsrådets regnskap ligger under grensen for når det er krav om å engasjere revisor. Styret i 
idrettsrådet anbefalte for årsmøtet at praksis med at kontrollkomité også utfører revisjon av 
regnskap fortsetter. 
 
Vedtak: 
Årsmøtet beslutter at det ikke engasjeres revisor for å revidere regnskapet til idrettsrådet. 
 

Avslutning Styreleder Nina Vøllestad avsluttet årsmøtet og takket dirigenten Knut Oppegaard for nok en gang 
godt arbeid. 
Nye styremedlemmer ble ønsket velkommen, og styreleder er glad for å ha en nestleder igjen i 
styret.  



Det ble gitt en ekstra oppmerksomhet til Anne-Lise Sørli som etter mer enn 20 år i idrettsrådet, 
først Oppegård og så Nordre Follo, nå fratrer vervet. Nina takker for god jobb og tryggheten 
gjennom det ansvaret hun har tatt for økonomioppfølgingen i idrettsrådet gjennom mange år, samt 
ansvaret for støtte og samarbeid med kommunen i forbindelse med tildeling av treningstider. 
 

 
Etter årsmøtet ble det gitt informasjon og orienteringer: 
 

• Omorganisering av kommunens administrasjon og presentasjon av nye Idrettsrådgiveren i 

kommunen Øyvind Rossvoll,  v/ Sissel Gransæther, virksomhetsleder kultur, idrett og friluftsliv 
 

• Informasjon fra Viken Idrettskrets v/Styremedlem i Viken Idrettskrets Turid Williksen 

 

• Aktive lokalsamfunn- en suksesshistorie til inspirasjon v/ Oppegård idrettslag, Hege Frøyna og 

Geir Petersen 
 

• Verbalvedtak: Ny prosedyre for prioritering av anlegg i Nordre Follo? v/ Hege Blix Mortensen, 

utvalgsleder oppvekst, idrett og kultur 

 

• Informasjon fra Idrettsrådet, utgikk grunnet mangel på tid. Det settes opp et senere 

informasjonsmøte hvor temaene blir tatt opp. 

 
 

13.05.2024 
 
 
 
 

  
Tina Sletbak-Akerø      Ole Løfsnæs 

 
 

 
 

 
Lisbeth B. Coste 

 


